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STUDY THE THERMAL PROPERTIES AND WATER ABSORPTION OF COMPOSITE MATERIALS RRINFORCED WITH DATA AND OLIVE SEEDS


ABSTRACT


This work focuses on the study the effect of data seeds (DS) and olive seeds (OS) on thermal and water absorption properties of epoxy resin. Olive and dates seeds were added to epoxy matrix at weight fraction (0, 8, 13&18%wt) with grain size (300, 450 & 600µm). The composite specimens were prepared by Hand-Lay up technique according to standard test. The results show that the thermal and water absorption properties of composites increasing with increase weight fraction of particles. Also its found the higher value of thermal conductivity, thermal diffusivity, specific heat and water absorption happened at ( =18 wt%) and grain size (300µm) for specimens reinforced with olive seeds. The mathematical model results show that the weight fraction of particles have higher effect than grain size on properties.
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دراسة الخواص الحرارية  وامتصاصية الماء للمواد المتراكبة المقواة بنوى تمر وزيتون
الخلاصة :-


يتركز هذا العمل على دراسة تأثيرمسحوق نوى الزيتون والتمر على الخواص الحرارية وامتصاصية الماء لمادة الايبوكسي. تم أضافة نوى الزيتون والتمر الى مادة الاساس الايبوكسي بالكسور الوزنية التالية (0, 8, 13 &18%wt) مع حجم حبيبي (mµ300, 450 &600). حضرت العينات المتراكبة بطريقة الخلط اليدوي حسب المواصفة القياسية لكل فحص. بينت النتائج بإن الخواص الحرارية وامتصاصية الماء للمتراكبات تزداد بزيادة الكسر الوزني للمساحيق. ايضاً وجد بان اعلى قيم لمعامل التوصيل الحراري, الانتشار الحراري ,الحرارة النوعية وامتصاصية الماء كانت عند كسر وزني (wt %18) وحجم حبيبي (mµ 300)عند التقوية بمسحوق نوى الزيتون. بينت نتائج الموديل رياضي بإن الكسور الوزنية لمادة التقوية كانت ذو تأثير أكثر من الحجم الحبيبي على الخواص.
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